

Title (en)

TILL REGISTER.

Title (de)

REGISTRIERKASSE.

Title (fr)

REGISTRE DE TIROIR-CAISSE.

Publication

EP 0063133 A1 19821027 (EN)

Application

EP 81902838 A 19811023

Priority

GB 8034438 A 19801025

Abstract (en)

[origin: WO8201609A1] A till register (10) comprises essentially a combination of cash drawer (19) and computer terminal whereby all calculations are performed by a computer (30) remote from the till register and information displayed on a display unit (16) or printed by a printer (17, 18) incorporated in the till register is controlled by the remote computer. Opening of the cash drawer is also controlled by the remote computer. Several of such till registers (10, 10a, 10b) may be linked together and connected to the remote computer on a single line to form a complete installation. The remote computer may comprise a mini-or micro-computer itself connected to a further, for example main frame, computer (50).

Abstract (fr)

Un registre de tiroir-caisse (10) comprend essentiellement une combinaison de tiroir-caisse (19) et un terminal d'ordinateur, tous les calculs étant exécutés par un ordinateur (30) à distance du registre de tiroir-caisse et les données étant affichées sur une unité d'affichage (16) ou imprimées par une imprimante (17, 18) incorporée dans le registre de tiroir-caisse et commandées à distance par l'ordinateur. L'ouverture du tiroir-caisse est aussi commandée à distance par l'ordinateur. Plusieurs registres de tiroir-caisse de ce type (10, 10a, 10b) peuvent être reliés ensemble et connectés à l'ordinateur à distance au moyen d'une seule ligne pour former une installation complète. L'ordinateur peut comprendre un mini-ordinateur ou un micro-ordinateur connecté à son tour à un autre ordinateur (50), par exemple une unité centrale de traitement.

IPC 1-7

G06F 15/24

IPC 8 full level

G07G 1/14 (2006.01)

CPC (source: EP)

G07G 1/14 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8201609 A1 19820513; EP 0063133 A1 19821027

DOCDB simple family (application)

GB 8100233 W 19811023; EP 81902838 A 19811023